《单词百科:mtb是什么意思?mtb怎么发音?mtb的解释和用法》

英语单词mtb是什么意思?mtb怎么读?mtb怎么发音?美加网为您整理了mtb的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mtb的意思

1、abbr.miniature tall bearded (iris) 小花细茎类(鸢尾植物);

mtb的双语例句

1. Category MTB: Mountain bike riders of various backgrounds.

山地组: 所有骑山地车的选手.

2. Tuberculosis (TB) is a chronic respiratory infectious disease caused by the pathogen Mycobacterium tuberculosis (MTB).

结核病(tuberculosis,TB)是由结核分枝杆菌(Mycobacteriumtuberculosis,MTB) 所致的以呼吸系统感染为主的慢性传染病.

3. Methods Immunized-sera were acquired from mice which were immunized with HC and Mycobacterium tuberculosis.

方法制备荚膜组织胞浆菌(HC) 抗原和结核分枝杆菌(MTB)抗原免疫小鼠,通过不同免 疫次数获得不同效价的小鼠抗HC血清.

4. Combined PN and Mycobacterium tuberculosis (MTB) infection is even rarer.

肺部土壤丝菌和肺结核合并感染更是罕见.

5. For "Category MTB" racers, only mountain bikes will also be allowed.

只有山地车可以参加山地组比赛.

6. Bicycles, bikes, MTB, mountain bikes, road bikes recumbent, components, gears.

单车买卖,购物,脚踏车,自行车,摺合车,越野车,公路车.

7. Tuberculosis (TB) is a chronic respiratory infectious disease caused by the pathogen Afycobacterium tuberculosis (MTB). tjazz

结核病(tuberculosis,TB)是由结核分枝杆菌(MTB) 引起的以呼吸道传播为主的慢性传染病.

8. Objective To study the relationship between delayed gastric emptying and midgastric transverse band (MTB).

目的研究功能性消化不良(FD) 胃排空延迟与胃中间横带(MTB)关系及作用机制.

9. I'm also very pleased to take MTB lecture by very professional staff at the location.

我也很高兴的去上了MTB课,是当地专业员工开的课喔!

10. Bike numbers (available at bike check) must be affixed to MTB.

自行车数字(在自行车支票可得到)必须在鱼雷快艇被加.

11. We produce bicycle saddle for MTB and supply them with good quality and competitve price.

供应各种山地车鞍座,质量好,价格低,欢迎选购.

12, AIM To investigate the immunobiological properties of secretory protein Ag 85 B of

MTB H 37 Ra.

目的 研究原核表达的结核分枝杆菌分泌蛋白Ag85B的免疫学特性.

以上是美加网为您整理的mtb怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于mtb的用法、mtb的释义、mtb的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/mtb

